
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 29. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 445

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge samfundet ville have sparet de

sidste 15 år, hvis andelen af offentligt forsørgede (i den arbejdsdygtige alder) i

Københavns Kommune havde været på niveau med Frederiksberg Kommu-

ne?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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